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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 
 

 
 
 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 28 aprilie 2017, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.770 din 21 aprilie 2017 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 
ordinară a Consiliului local din data 28 aprilie 2017, ora 1200, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 
  

Prezenţi:  
       

1. Oprişan Gigi 
2. Cioacă Ionuţ 

3. Săndulescu Petronela Marinela 
4. Ilie Clement 
5. Gâdea Gheorghe 

6. Sîrbu Mitică 
7. Barbu Ionuţ 

8. Falan Corina Ionela 
9. Nichita Tereza 

10. Ionescu Liviu Ovidiu 
11. Pick  Ladislau 

12. Sîrbu Adelina Veronica 
13. Matei Mihai 

14. Ţigănilă George 
15. Meclea Alina 

16. Vladu Alexandru 
17. Neacşu Lucian 

18. Anghelescu Adrian Valentin 
19. Muscalu Ionel 
20. Dragomir Ion 

21. Ciulacu Mirela 
 

 
Preşedinte de şedinţă este domnul Dragomir Ion, ales prin H.C.L. nr. 67 din 03 

martie 2017. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Bună ziua! Declar deschisă ședința din data de 28 

aprilie și înainte de a începe, vă rog să ne ridicăm pentru a asculta imnul de stat al 
României.  

Vă mulțumesc! Domnule Secretar Roșu, vă rog să ne spuneți dacă suntem legal 
constituiți. 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi toți consilierii, avem cvorum, putem 
începe. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Înainte de a intra în ordinea de zi, vă rog să 
aprobăm procesul verbal al şedinţei ordinare din data 30 martie 2017. Cine este pentru? 

21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
Supun votului dvs., procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 06 aprilie 

2017. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Supun votului dvs., procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 13 aprilie 
2017. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Supun votului dvs., procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 24 aprilie 
2017. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Supun la vot ordinea de zi cu mențiunea că au fost introduse două informări:  
- Raport privind rezultatele inventarierii patrimoniului Municipiului Giurgiu în 

anul 2016 
- Analiza activității Direcției Poliției Locale Giurgiu pe trimestrul I 2017. 

Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii acordului de 
parteneriat între Municipiul Giurgiu, Inspectoratul Şcolar Judeţean Giurgiu şi  
Centrul Cultural Local „Ion Vinea” Giurgiu, pentru sărbătorirea zilei de 1 iunie 

2017 – „Ziua Internaţională a Copilului”, în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat cu amendamentul adus. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului de analiză a 
capacităţii de apărare împotriva incendiilor în Municipiul Giurgiu pe anul 2016 

şi stabilirea măsurilor de optimizare a acesteia 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   



 3 

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat cu amendamentul adus. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Planului local de 

acţiune pentru protecţia apelor împotriva poluării cu nitraţi proveniţi  din surse 
agricole, la nivelul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat cu amendamentul adus. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 
în sumă de 4.500 lei, doamnei Ciobanu Valentina din Giurgiu 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 20.000 lei, doamnei Oprea Anica din Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 2.500 lei, doamnei Stănculeanu Dorina din Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţiei de sevicii juridice 

pentru asistenţă şi reprezentare în dosarul civil nr.892/2/2017, aflat pe rolul 
Curţii de Apel Bucureşti  

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 5 

abțineri (domnul Ţigănilă George, doamna Sîrbu Adelina Veronica, domnul Matei Mihai, 
doamna Ciulacu Mirela, domnul Anghelescu Adrian Valentin). 

 
Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea unei Convenţii de plată între 
Municipiul Giurgiu şi societatea GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. Giurgiu, 

privind Serviciul de pază la cimitire 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 
favorabil. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Regulamentului de 

eliberare a acordului şi al avizului de execuţie a lucrărilor aferente reţelelor 
tehnico-edilitare şi reparaţii realizate pe domeniul public sau privat al 

Municipiului Giurgiu, prevăzut în anexă la Hotărârea Consiliului Local nr.17 
din 17.01.2017, precum şi încetarea aplicabilitaţii Hotărârii Consiliului Local 

nr.363 din 26.09.2013 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanţare 
neramburabilă a Asociaţiei Naţionale a Cadrelor Militare în Rezervă şi 

Retragere - Organizaţia Judeţeană Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanţare 

neramburabilă a Asociaţiei Club Sportiv Municipal „DUNĂREA” Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de învăţământ. 
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2017 şi a Listei de investiţii aferente 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii şi subvenţii pe anul 2017 

 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 14: proiect de hotărâre privind  constatarea încetării Contractului de 
concesiune nr.10.536/11.05.2007, încheiat între Municipiului Giurgiu şi 

Societatea Comercială CRIDEN HOLDING S.R.L. Constanţa  
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 15: proiect de hotărâre privind constatarea încetării contractului de 
concesiune nr.6.409/23.04.2012 şi Actului adiţional nr.1/11.518/17.05.2013 la 

Contractul de concesiune, încheiat între Municipiului Giurgiu şi Societatea 
Comercială AUTOSOFT DEVELOPMENT S.R.L. 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 16: proiect de hotărâre privind acceptarea de către Municipiul Giurgiu 

a unei donaţii constând în teren în suprafaţă de 1.667,00 mp., situat în 
Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 
Domnul primar Barbu Nicolae: Aici aș avea o singură lămurire de făcut. Sunt 

foarte multe locuri în județul Giurgiu în care s-au vândut loturi întregi de teren și au 

împărțit acel teren în locuri de casă și au lăsat drum în indiviziune să-l folosească și după 
aceea au venit cu cereri la Primărie că doresc canalizare, apă, gaze, energie electrică, în 

zonele respective. Le-am explicat tuturor! Noi nu putem face proiecte și nu putem asigura 
finanțare și drept urmare, prin consecință, nici să facem aceste lucrări pentru a realiza 
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utilitățile în zona respectivă, pe un domeniu care nu este proprietate publică a 

municipiului Giurgiu. Drept urmare, singura soluție care este legală în acest moment este 
ca acel teren care are statut de drum, să fie cedat, donat municipalității, iar 

municipalitatea să-l treacă în domeniul public, să-i dea nume de stradă și în acel moment 
poate intra în acest circuit privind realizarea tuturor utilităților. Și aici este vorba de 

drumul care trecea prin curtea fostului CAP 9 Mai, actualmente societatea Muntenia. În 
spate s-au dezvoltat foarte multe societăți comerciale. Chiar este o societate puternică cu 

vreo 200 de  salariați și nu puteam interveni să amenajăm acel drum, să-l reparăm, să 
realizăm un trotuar pentru că era domeniu privat. În acest moment se realizează această 

donație. După ce se fac procedurile de trecere în domeniul public, se va da denumire de 
stradă și putem să intrăm cu toate utilitățile în zona respectivă și să putem face și 
reabilitarea drumului respectiv. 

Am vrut să fac această remarcă, știind că hotărârile de Consiliu sunt transmise 
cetățenilor, le urmăresc. Și atunci, unde mai sunt în oraș zone pe care și le-au dezvoltat 

dumnealor în regie proprie, să ia în considerare că drumul care este proprietate privată 
sau în indiviziune a acelor proprietari, dacă doresc să aibă utilități, să-l treacă de bună 

voie în domeniul public al municipalității ca să putem face investiții pe acel drum. A fost 
remarca pe care am vrut s-o fac, ca să știm ce trebuie să facem pe viitor. 

Domnul consilier Dragomir Ion:  Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot proiectul 
de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.45/03.03.2017 privind aprobarea 
trecerii din domeniul privat în domeniul public al Municipiului Giurgiu, a 
construcţiei „Dispensar medical uman nr.5-9” şi a terenului aferent, si tuate în 

Municipiul Giurgiu, strada Ierusalim 3000, adiacent prelungirii strada Decebal 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea revocării Hotărârii 

Consiliului Local nr.309 din data de 28 august 2008 de transmitere în 
administrarea Direcţiei Generale a Serviciilor Publice de Gospodărie Comunală 

Giurgiu a unei spălătorii auto 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
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Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat cu amendamentul adus. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
 
Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea revocării Hotărârii 
Consiliului Local nr.97 din data de 28 aprilie 2011 de transmitere în folosinţă 

gratuită către Agenţia Naţională pentru Locuinţe a terenului în suprafaţă de 
1.275,00 mp. şi construcţia existentă pe acest teren – Cămin Repchim, situată în 
Municipiul Giurgiu, şoseaua Sloboziei, nr.1 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat cu amendamentul adus. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 
Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită către societatea GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. a unor monumente 
situate în Municipiul Giurgiu şi revocarea Hotărârii Consiliului Local  nr.332 

din data de 29 octombrie 2009 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii unui drept de 

superficie cu titlu oneros în favoarea doamnei Gherman Rodica asupra 
imobilului teren intravilan în suprafaţă de 357,00 mp., identificat în Cartea 

Funciară  36582 Giurgiu, număr  cadastral 36582, proprietatea privată a 
Municipiului Giurgiu ocupat de construcţii 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 
în vederea întocmirii raportului de evaluare necesar vânzării prin negociere 

directă a terenului situat în Municipiul Giurgiu, strada Toporaşi 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 
proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea raportului de evaluare 

necesar vânzării prin atribuire directă cu drept de preempţiune a terenului în 
suprafaţă de 90,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, strada Ierusalim 3000, 
adiacent Bloc 62 şi Bloc 63/2D 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz nefavorabil cu 2 
voturi pentru și 3 abțineri.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 11 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 
10 abțineri. (doamna Meclea Alina, domnul Ţigănilă George, doamna Sîrbu Adelina 
Veronica, domnul Matei Mihai, doamna Ciulacu Mirela, domnul Anghelescu Adrian 

Valentin, domnul Pick Ladislau, domnul Muscalu Ionel, domnul Vladu Alexandru, 
domnul Gâdea Gheorghe). 

 
Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 

publică cu strigare a unui spaţiu situat în incinta Liceului Teoretic „Nicolae 
Cartojan” 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate şi 
caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitaţie publică a terenului în 

suprafaţă de 1.025,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, strada Gloriei, adiacent 
nr.7 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 4 
abțineri (doamna Ciulacu Mirela, domnul Muscalu Ionel, domnul Vladu Alexandru, 

domnul Gâdea Gheorghe). 
 
Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a unui spaţiu din incinta Liceului Teoretic „Nicolae Cartojan”, către 
Şcoala Postliceală Sanitară Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian:  Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 
acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de 
Detaliu necesar realizării obiectivului „Complex Alimentaţie Publică”, pe un 

teren situat în Municipiul Giurgiu, strada Unirii, F.N. 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de urbanism. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
Domnul secretar Roșu Petre: Aceste PUD-uri trebuiesc motivate, așa prevede 

legea. 
Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu prevede legea! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Există o Ordonanța de Urgență nr.9/2016 care 
modifică legea nr.50 și între multe alte modificări contrare tuturor reglementărilor în 
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vigoare, acea ordonanță trece și acest lucru. Ea este în funcțiune și produce efecte. A fost 

anulată în plenul Parlamentului și așteaptă promulgarea anulării. Sunt foarte multe cerințe 
care contravin legilor în vigoare. Atâta timp cât un consilier nu trebuie să-și argumenteze 

votul, vine printr-o ordonanță de urgență…. De aceea, s-au stabilit foarte multe condiții 
de nelegalitate și a fost anulată în întregime printr-o nouă ordonanță de urgență care a fost 

promulgată, dar… 
Doamna consilier Ciulacu Mirela: Atunci, vă rog să consemnați că mă abțin. E mai 

ușor să-mi motivez votul. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Este un non-sens, o aberație. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: O aberație! 
 
Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea unei Convenţii de plată între 

Municipiul Giurgiu şi societatea Giurgiu Servicii Locale S.A., reprezentând plata 
cheltuielilor pentru serviciile prestate de furnizori la bazele sportive, Complex 

„Marin Anastasovici”, Stadion „Dunărea” şi Sala de sport „Chuancey Hardy”  
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de servicii publice. 
Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea nominalizării a 3 consilieri 
locali ce vor fi membri titulari şi nominalizarea a 3 consilieri locali ce vor fi 

membri de rezervă în Comisia pentru analiza ofertelor depuse în cadrul 
procedurii de contractare a unui împrumut de către Municipiul Giurgiu  
  

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea delegării prin gestiune directă 

a Serviciului de iluminat public în Municipiul Giurgiu, către societatea 
GIURGIU SERVICII PUBLICE S.A., având ca acţionar majoritar Municipiul 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 
favorabil. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 
Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule director, la proxima ședință extraordinară 

să veniți cu tarife pentru iluminat, ca să nu pierdem o lună și să putem intra în lucru 
imediat, la predarea-primirea serviciului. Deci, vom avea imediat, în prima săptămână din 

luna mai, mai spre sfârșit, o extraordinară ca să vă aprobăm tarifele, ca să puteți să 
mergeți să vă autorizați. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 
este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea diminuării tarifului de 
eliberare a licenţei de lucru pentru activitatea de lucrări de demolare a 

construcţiilor în cadrul Zonei Libere Giurgiu, prevăzut în Anexa 5 la Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.470/21.12.2016 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării Registrului local al  
spaţiilor verzi al Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: În toată perioada aceasta am fost acuzați fie că s-au 
tăiat pomi, fie că s-au plantat pomi, fie că s-au toaletat, că de ce s-au toaletat, că cine i-a 
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toaletat, că cine i-a ciuntit, că cine i-a făcut frumoși. Pe lângă acest lucru, există de ceva 

anișori, o obligație a administrației locale de a-și face acest registru local al spațiilor 
verzi. Nu e o activitate simplă și nu a fost o activitate simplă! Este o activitate laborioasă 

de aproape un an de zile, în care s-au identificat toți pomii de pe domeniul public, s-au 
numerotat, s-a stabilit tipul, specia respectivă și a fost trecut în acest registru. Din acest 

moment, odată aprobat acest registru, orice activitate de tăiere, de ce se mai face, de 
plantare, trebuie să venim să-l actualizăm tot timpul, cu ce s-a mai făcut în oraș și să 

actualizăm suprafața. 
Acum, aș fi vrut și eu, că m-am uitat peste acest raport, dar nu am văzut un calcul 

simplu, acela care interesează pe fiecare dintre noi și până la urmă și opinia publică: care 
este suprafața în acest moment, de spațiu verde, raportată la suprafața totală a 
municipiului Giurgiu? Aici suntem judecați! Poate să ne spună cineva? Nu! Nu este 

domnul Trăistaru astăzi. O să încerc ca la prima ședință ordinară să vă aduc la cunoștință 
pentru că acesta este criteriul de bază cu care este judecat un municipiu reședință. Minim 

avem 25 de metri pe numărul de persoană/locuitor. Acum, hai să luăm locuitorii! Nici pe 
aceia care sunt trecuți în datele statistice, vreo 70 de mii, nici în wikipedia vreo 61 de mii, 

mergem pe populația efectivă a municipiului, în jur de 52-54 de mii. Atunci, fiecare 
stabilește cam ce suprafață are. O să vă spun, pentru că acela este elementul cel mai 

important. Aici vedem că sunt nu știu câți pomi din specia cutare, nu știu câți pomi din 
altă specie. Vom vedea an de an ce se plantează, ce s-a uscat, ce s-a tăiat și veți avea dvs. 

și cetățenii, un tablou al spațiului verde din municipiul Giurgiu. 
Domnul consilier Dragomir Ion: Dacă nu mai sunt alte discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea preluării unui bun imobil 

aflat în domeniul public al Statului şi administrarea Direcţiei pentru Agricultură 
Judeţeană Giurgiu, în domeniul public de interes local al Municipiului Giurgiu  
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi a Statului de 

Funcţii ale Direcţiei de Impozite şi Taxe Locale Giurgiu 
 

Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
Domnul consilier Dragomir Ion: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Dragomir Ion: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
Așa cum am anunțat la început, avem și două informări: 

- Analiza activității Direcției Poliției Locale Giurgiu pe trimestrul I 2017, precum 
și Raport privind rezultatele inventarierii patrimoniului Municipiului Giurgiu în anul 

2016. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Aș avea o întrebare pentru domnul director general 

al Poliției Locale: din personalul contractual de la Poliția Locală, cei care erau la Pază 
Publică, câți au confirmat și și-au manifestat dorința  de a trece la societatea de pază a 
Primăriei? 

Domnul director Ciobanu Lazăr: 6. 
Domnul primar Barbu Nicolae: Din câți? 

Domnul director Ciobanu Lazăr: Din 21.  
Domnul consilier Muscalu Ionel: Și restul? 

Domnul director Ciobanu Lazăr: Unii în șomaj, alții ne-au dat în judecată și 
așteptăm. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Vă mulțumesc pentru participare! Declar închise 
lucrările ședinței de astăzi!  

 

Şedinţa se încheie la ora 1233. 
 

 
 P R E Ş E D I N T E, 
 

                   Dragomir Ion                         SECRETAR, 
 

            Roşu Petre                 ÎNTOCMIT, 
 

                                 Stanciu Violeta 
 

 
 
 

 
 


